
Tako rzecze Jobs
Świadomość tego, że pewnego dnia będę martwy jest jednym z
najważniejszych  narzędzi,  jakie  pomogły  mi  w  podjęciu
największych decyzji mojego życia.

Prawie wszystko – zewnętrzne oczekiwania wobec ciebie, duma,
strach przed wstydem lub porażką – wszystkie te rzeczy są
niczym wobec śmierci. Tylko życie jest naprawdę ważne.

Pamiętanie o tym, że kiedyś umrzesz jest najlepszym sposobem
jaki znam na uniknięcie myślenia o tym, że masz cokolwiek do
stracenia.

Już teraz jesteś nagi.

Nie  ma  powodu,  dla  którego  nie  powinieneś  żyć  tak,  jak
nakazuje ci serce.

https://maciejwojtas.pl/tako-rzecze-jobs/

